



Referat af bestyrelsesmøde i RPF

Tid: 15.08.2023 kl. 19.00
Sted: Klubhuset/caferiet i Himmelev Hallen
Deltagere: Bestyrelse, sportschef
Afbud:

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden
 - a. Godkendt.
2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 11.04.2023
 - a. Godkendt.
3. Status på antal medlemmer, oversigt vedhæftet. Bemærk:
 - a. Vores børnebald ser kritisk ud
 - i. Brian oplyste, at han, Rasmus og Claus Emil holder møde i nær fremtid om rollefordelingen.
 - ii. Der er tilsyneladende mange deltagere i træningen på U6-8, som ikke er medlemmer. Brian vil følge op det i forhold til trænerne.
 - b. Der er 17 medlemmer i U18 og DS, selvom de er lukkede
 - i. Karina tjekker skadelisten. Medlemmerne i U18 og DS forventes at blive meldt ud i f.m. den kommende kontingentoprævning.
 - c. Medlemstallene tages med til hvert bestyrelsesmøde.
4. Trænerbemandingen herunder børneudviklingstræner og ansvarlig for børnerekuttering samt træner for den kommende U18.
 - a. Brian orienterede om bemandingen. Han skal have møde med muligt emne i november om U18. Dan og Morten følger med U16 til næste sommer, når de bliver U18. Brian har kontakt med et muligt emne som mental træner.
5. Håndtering af administrative opgaver fra kasserer, sportschef og formand herunder Michelles arbejde med udvalg til at varetage opgaverne
 - a. Vive har lavet oversigten og rundersender den. Opgaverne er delt op på følgende udvalg, hvor det er ønskeligt med en fra bestyrelsen i hvert udvalg som bindeled til bestyrelsen (nævnt i parentes)
 - i. Fodbold og event.
 - ii. Festudvalg.
 - iii. Baneudvalg (Brian).
 - iv. Driftsudvalg.
 - v. Kommunikationsudvalg.
 - vi. Administrativt udvalg (Christian+Vive).
 - b. Vive laver en opdeling på ren administration (mulig lønnet) og det mere sjove (frivilligt)



- c. Når vi har denne opdeling, begynder vi med at sende Baneudvalget i "udbud" til medlemmerne.
6. Status på samarbejdet med Sport24 herunder forslag til håndtering under Christians orlov
 - a. Christians orlov er afsluttet. Christian taler med Andreas om hans forslag til løsning med respekt for rimelige krav fra Simon.
7. Til efterretning: Underskrift af aftale om klubhussamarbejde med HVB, udkast tidligere rundsendt til kommentering
 - a. Taget til efterretning.
8. Til efterretning: Formandshonorar, honoraret er stopper fra juni 2023 grundet faldende arbejdsmængde, jf. tidligere fremsendt oversigt med arbejdsopgaver
 - a. Taget til efterretning.
9. Til efterretning: Yderligere bevilling på 11.000 kr. til bus til Vibbjerg Cup
 - a. Taget til efterretning.
10. Forslag om at investerer i containere til boldrummene
 - a. Vi begynder med to containere som et forsøg i U14/16-rummet. Brian sørger for det.
11. Forslag om fast udbetaling til holdkasserne 2 gange om året fx 1 maj og 1 sep.
 - a. Enighed om, at Ideen er god. Karina tjekker med revisor om, hvordan vi skal administrere ordningen i praksis.
12. Forslag om fra januar 2024 at lave det første ATK+ center i Roskilde for piger på Sjælland
 - a. Vi arbejder videre på ideen og gerne i samarbejde med andre klubber.
13. Status på samarbejde med andre klubber
 - a. Brian, Claus og evt. en mere holder møde med FCN d. 24.08. for at drøfte samarbejdsmuligheder som element i vores arbejde på at blive ATK+.
14. Status på klubhus og Dan orienterede:
 - a. Kommunens helhedsplansarbejde for Himmelev Idrætscenter er i gang og der er ønske om at aktivere bydelen
 - b. Mulig kommunal medfinansiering af klubhuset via det kommunale udeareal. LOA er med og anden fond er i spil, og der arbejdes på at finde endnu en fond. Himmelev Gymnasium er aktivt med i projektet. Vi håber på offentliggørelse af finansieringen i andet halvår 23.
15. Status på vores deltagelse i Roskilde Festival
 - a. Forholdene for de frivillige er blevet betydeligt ringere p.g.a. udlicitering til Volt, og Vive laver en evaluering til Roskilde Festival.
16. Status på samarbejde med HVB om cafeteria og fællesspisning
 - a. Udvalget med medlemmer fra RPF og HVB, og hvor Vive er bestyrelsens tovholder, arbejder videre på indholdet i cafeteriaet.
 - b. Der er tale om et fælles klubhus for to selvstændige klubber.
 - c. Der bliver arrangeret fællesspisning for de to klubbers medlemmer i næste uge.
17. Fastlæggelse af næste bestyrelsesmøde i september



- a. Mandag 11.09. Fremover holdes mødet hver den anden mandag i måneden, og Claus indkalder til møderne.

18. Eventuelt

- a. Formandssituation fra næste periode.
 - i. Claus stopper som formand på næste generalforsamling, og der skal skrives til medlemmerne i god tid med opfordring til at stille op.
- b. Dato for juleafslutning og udvalg til at afholde det - evt. i en anden form end sidst
 - i. Vive er tovholder og vil komme med forslag til tid og sted. Kasper er medtovholder.
- c. Dato, udvalg og invitation til "julefrokost". Punktet blev behandlet under 18.b.

CM/17.08.2023